
Statutární město Ostrava 
městský obvod Michálkovice 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

 

Zápis průběhu 8. zasedání zastupitelstva 
městského obvodu konaného dne 20.02.2020 

 

Místo konání: zasedací místnost Úřadu městského obvodu Michálkovice 

Předsedající: Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno: dle prezenční listiny 

Omluveni: JUDr. Pavel Božek 

Neomluveni: - 

Zahájení: 17:00 

Přestávka: - 

Ukončení: 17:25 

Zapisovatel: Bc. Charisa Sobková 

 

 
 

Přehled materiálů, které byly z projednávání odloženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled materiálů, které byly z projednávání staženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled písemností předložených přímo na jednání: 

Aktualizovaný program 
  

 

 

 



Materiál č. ZMOb/0001/20 

Schválení programu zasedání 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 15, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0079/ZMOb-Mich/1822/8 

 

Materiál č. ZMOb/0002/20 

Určení ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu Evu Ondruškovou a Františka Bolfíka. Oba navržení 

souhlasili a od členů zastupitelstva nebyl podán žádný další návrh. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 15, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0080/ZMOb-Mich/1822/8 

 

Materiál č. ZMOb/0003/20 

Zpráva ověřovatelů zápisu 

Ověřovatelé minulého zápisu Ing. Petr Mahdal a Martin Szwejda shledali zápis v pořádku a 

neměli k němu žádné připomínky. Rovněž ostatní zastupitelé neměli k zápisu připomínky. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 15, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0081/ZMOb-Mich/1822/8 

 

Materiál č. ZMOb/0004/20 

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Starosta uvedl několik nejvýznamnějších informací z jednání rady městského obvodu, např. 

rada schválila uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o poskytování služby Senior taxi na další 

období, schválila poskytnutí finančního daru pozůstalé manželce po oběti střelby ve Fakultní 

nemocnic Ostrava. Dále rada schválila transfer pro Knihovnu města Ostravy, pobočku 

Michálkovice, příkazní smlouvu za účelem provedení zadávacího řízení na vybudování školní 

dílny v Základní škole Ostrava-Michálkovice a schválila smlouvu o obstarání ubytovacích a 

stravovacích služeb s Hotelem Duo pro ozdravný pobyt pro děti. Připomenul proběhlé kulturní 

a volnočasové akce, zejména úspěšný Obecní ples a zmínil aktivitu Otevřeného klubu dětí v 

období jarních prázdnin. Rovněž uvedl, že se městský obvod přihlásil do projektu „Dny fajnové 

rodiny“ a festivalu „Fajná rodina fest“. 



Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 15, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0082/ZMOb-Mich/1822/8 

 

Materiál č. ZMOb/0005/20 

Návrh na stanovení měsíčních odměn neuvolněným členům zastupitelstva městského obvodu 
za výkon funkce 

Starosta uvedl, že tento návrh na stanovení odměn členům zastupitelstva je předkládán 

v návaznosti na nově přijaté nařízení. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 15, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0083/ZMOb-Mich/1822/8 

 

Materiál č. ZMOb/0006/20 

Rozhodnutí o poskytnutí dotací z rozpočtu MOb Michálkovice z Programu na podporu 
kulturních, sportovních a volnočasových aktivit v roce 2020 

Starosta řekl, že pracovní skupina jmenovaná radou v souladu s vyhlášeným programem 

posoudila jednotlivé žádosti a navrhla částky jednotlivým žadatelům. 

Zastupitel MUDr. Piatkovský dodal, že nově je zde uveden MICHALRUN a vyzval pořadatele 

běhu, aby seznámili přítomné s tímto projektem. Pořadatelé upřesnili, že se bude jednat o běh 

přes Michálkovice pro dospělé, převážně v lesích a bude dlouhý cca 8 km, s tím, že na závěr 

proběhne hudební vystoupení. 

Starosta řekl, že to může být velmi pěkná, zajímavá akce a poděkoval pořadatelům. 

Zastupitelka Zdena Kaniová se zeptala, zda se neuvažuje i o nějaké kratší trase pro děti. 

Pořadatelé odpověděli, že je to strašně administrativně náročné a doufají, že příští rok, kdy už 

bude mít běh za sebou první ročník, to bude snazší na organizaci běhu a shánění sponzorů. 

Zastupitelka Zdeňka Muchová se dotázala, zda by nemohla být navýšena dotace střeleckému 

klubu na branný den, akce byla výborná, děti i učitelky akci chválili. 

Starosta upřesnil, že buď se někomu peníze uberou a někomu přidají nebo se peníze přidají a 

rada by následně musela schválit rozpočtové opatření. Vyzval přítomné, aby podali konkrétní 

návrh.  

Zdeňka Muchová navrhla navýšit dotaci střeleckému klubu o 5. 000 Kč, s tím, že se nebude 

nikomu ubírat.  



Starosta dal o návrhu hlasovat. Pro bylo 6 zastupitelů, zdrželo se 9 zastupitelů a proti nebyl 

nikdo. Návrh tedy neprošel. Starosta dal hlasovat o původním návrhu. 

 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 15, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0084/ZMOb-Mich/1822/8 

 

 

Organizační záležitosti 

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu 

Starosta vyzval členy zastupitelstva a občany k diskusi. 

Zastupitel Rudolf Dašek poznamenal, že pro posouzení žádostí a návrhů dotací byla jmenována 

pracovní skupinu a pokud má tedy někdo za zastupitelů nějaký návrh k výši dotace, měl by se 

obrátit přímo na tuto skupinu, která má veškeré podklady a informace. 

Diskuse  

Starosta vyzval ještě jednou zastupitele a přítomné občany, zda mají něco k projednání. Nikdo 

se nepřihlásil. 

Závěr 

Starosta ukončil v 17:25 hodin zasedání zastupitelstva. 

Usnesení z 8. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0079/ZMOb-

Mich/1822/8 do č. usnesení 0084/ZMOb-Mich/1822/8 a výsledky hlasování jsou nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 

Ověřovatelé zápisu: 

Eva Ondrušková ……………………………….. 

František Bolfík ……………………………….. 
 

 

  

 

Bc. Charisa Sobková 

zapisovatelka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 



 


